



Αυτόματες αυξήσεις 10,91% από την 1η Οκτωβρίου του 2015 και επιπλέον 15,55% από την 1η Ιουλίου, θα φέρει σε 7 επιδόματα του ΟΑΕΔ η αύξηση του κατώτατου μισθού και ημερομισθίου που δρομολογεί το υπουργείο Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Κοινωνικής Αλληλεγγύης. Καταρχήν το επίδομα ανεργίας θα υπολογίζεται με βάση τον κατώτατο μισθό ο οποίος θα αυξηθεί στα 650 ευρώ τον Οκτώβριο και στα 751 τον Ιούλιο του 2016, σύμφωνα με το νομοσχέδιο Σκουρλέτη που δόθηκε στη δημοσιότητα.

Ειδικότερα, το επίδομα από 360 ευρώ που είναι σήμερα θα διαμορφωθεί στα 399,25 από 1η Οκτωβρίου και στα 461,50 από 1η Ιουλίου του 2016.

Τα υπόλοιπα επιδόματα που θα αυξηθούν είναι:

- Τα ειδικά ετήσια εποχιακά βοηθήματα ξενοδοχοϋπαλλήλων, οικοδόμων, μουσικών – τραγουδιστών, ηθοποιών, δασεργατών κ.α. (σήμερα κυμαίνεται, ανάλογα με την κατηγορία, από 458,15 ευρώ έως 916,30 ευρώ).
- Το ειδικό εφάπαξ βοήθημα των 187,20 ευρώ που χορηγεί ο ΟΑΕΔ μετά τη λήξη της επιδότησης λόγω ανεργίας με προϋποθέσεις.
- Το ειδικό βοήθημα των 216 ευρώ που χορηγείται έως 3 φορές το χρόνο μετά την τρίμηνη παραμονή στα μητρώα ανέργων.
- Το επίδομα των αποφυλακισμένων (216 ευρώ για 3 φορές το χρόνο).
- Το βοήθημα για επίσχεση εργασίας
- Η καταβολή του κατώτατου μισθού ως; ειδική παροχή μητρότητας για περίοδο 6 μηνών.